
Schriftelijke vragen aan college of burgemeester
(artikel 39 RvO)

Datum: 30 juli 2020

Onderwerp: Bomenkap Boetelerveld

Gemeente Belangen krijgt de laatste tijd steeds meer vragen van inwoners over de kap van bomen in 
het Boetelerveld.
Er worden enorme hoeveelheden bomen gekapt zonder dat omwonenden of inwoners van Raalte 
hiervan op de hoogte worden gesteld.
Laat staan dat ze hierover kunnen meepraten, meebeslissen of bezwaar kunnen maken.
Landgoederen moeten zich houden aan de boswet. De gemeente heeft een kapbeleid en particulieren 
moeten een vergunning aanvragen als 
Ze (één) of meerdere bomen willen kappen.
Op Boetelerveld worden vele hectares bos gekapt zonder dat inwoners hierin gekend worden.

Vandaar dat Gemeente Belangen de volgende vragen heeft:

Vraag 1 Natuurorganisaties dienen zich te houden aan wettelijke regels bij de kap van bomen in 
natuur en natura 2000 gebieden.
Zijn deze regels in voldoende mate gevolgd?

Vraag 2 Wie is verantwoordelijk voor de handhaving van deze regels?

Vraag3 In de nieuwe omgevingswet wordt beleid gemaakt waarbij draagvlak in de omgeving belangrijk 
is. Geld dit ook voor natura 2000 gebieden?
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